
 

BRM.0012.2.1.2024         

Protokół nr 51/2024 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 15 stycznia 2024 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36 

 

Czas trwania posiedzenia 8.30 – 8.50 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska              – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak   – Zastępca Przewodniczącej Komisji (obecny od 835) 
3. Maciej Basiński     – Członek Komisji 

4. Ewa Podogrodzka   – Członek Komisji 

5. Jacek Tarczewski   – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia; 

2. Dorota Rutkowska  – Skarbnik Miasta Inowrocławia; 

3. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy   

Europejskich. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy                            

4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Opiniowanie projektu budżetu miasta Inowrocławia na 2024 r.  

5. Informacja nt. planu budowy parkingu wielopoziomowego w strefie uzdrowiskowej. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad. 4 Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2024 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024, 

projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034 

wraz z poprawkami uwzględniającymi opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ww. projekt 

stanowi załącznik do protokołu z sesji.  
 

Pytania i dyskusja: nie było. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2024? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 2. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 1/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2024. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 2. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę 

nr 2/2024 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2024-2034. 

 

Ad 5. Informacja nt. planu budowy parkingu wielopoziomowego w strefie uzdrowiskowej. 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy   

Europejskich: 

Przedstawił informację nt. planu budowy parkingu wielopoziomowego w strefie 

uzdrowiskowej. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja: 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

A miejsca dla autobusów będą na miejscu gdzie mieści się Zakład Robót Publicznych? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy   

Europejskich: 

Będą 4 dodatkowe miejsca dla autobusów na ulicy Wierzbińskiego.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Czy są szukani  inwestorzy zewnętrzni na ten parking wielopoziomowy?  
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Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy   

Europejskich: 

Musielibyśmy się zwrócić do odpowiednich mechanizmów unijnych. Programy unijne dopiero 

ruszają. My mamy inne priorytety jeżeli chodzi o programy unijne. Mamy projekt przebudowy 

pętli autobusowej Poznańska-Mątewska i zakup nowego taboru. Dotacje będą w branży 

transportowej.      
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

A gdzie zostanie przeniesiony Zakład Robót Publicznych?  
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy   

Europejskich: 

To jest za daleka droga.  
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

A gdyby był inwestor? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy   

Europejskich: 

Taki inwestor się nie zjawił.  
 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Boję się o wykonanie, które przeprowadzane jest w trakcie zimy. W tym miejscu gdzie powstaje 

parking, powinno rozważyć się wycinkę jeszcze jednego drzewa, które jest dość rozłożyste. 

Kierowcy będą obawiać się tam parkować, z uwagi na spadające nieczystości.  

 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Fundusz   

Europejskich: 

Ostatnie zimy są nieprzewidywalne. Jeżeli mamy możliwości pozyskania pieniędzy to 

startujemy z pracami. Ostatnia zima była bardzo ciepła i nie było powodu, aby przerywać prace. 

W tym roku jak były mrozy w grudniu to na ten czas prace przerwano. Ponadto my już nie 

mamy miejsca, aby przesadzać drzewa w mieście. Brakuje nam terenu.      

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Kiedyś byłem wnioskodawcą likwidacji Zakładu Robót. Znaleźli się obrońcy z ówczesnym 

Dyrektorem. Był też plan na przenosiny tego miejsca. Jedna lokalizacja to Toruńska, a drugi to 

PGKiM, tam gdzie są autobusy. Temat był również poruszany ze Wspólnotą Mieszkaniową, aby 

na Osiedlu Piaskowskim nad garażami dobudować garaże. Osoba kupująca mieszkanie, 

wykupuje miejsce parkingowe i byłaby udziałowcem w budowie. Można również budować 

parkingi w module segmentowym. Jestem za. Jest to najlepsze wykorzystanie miejsca, zamiast 

likwidacji tych fragmentów zieleni, które w mieście poszły pod miejsca parkingowe przy 

blokach.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 
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Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Nie było. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

/-/ Ewa Kempska 
 

 

protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


